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Protokół nr XLV/22 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 28 kwietnia 2022 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 20:25. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy 

ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady 

prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że obrady są prawomocne, w chwili 

stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 12 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych (lista obecności dołączona 

do protokołu).  

 

Do porządku obrad nie wprowadzono żadnych zmian. 

Porządek obrad XLV sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, przedstawia się 

następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr XLIV/22 z sesji Rady Miasta z dnia 31 marca 2022 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja z działalności: 

1) Miejskiego Ośrodka Kultury; 

2) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

3) Miejskiej Biblioteki Publicznej; 

4) Muzeum Ziemi Kozielskiej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do programu pn. 

Opolska Karta Rodziny i Seniora. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

pobyt dziecka w żłobkach prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, 

wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar godzin opieki nad dzieckiem, 

maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków całkowitego lub częściowego 

zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt dziecka w żłobku. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia statutów żłobków 

prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie opieki 

nad bezdomnymi psami w schronisku dla bezdomnych zwierząt. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny  

w rejonie ulic: Głubczyckiej, Jasnej, Marcina Helwiga, Grunwaldzkiej, Przyjaźni  

i Aleksandra Puszkina.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 681/2, k.m. 

4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, obręb ewidencyjny Kędzierzyn, przy ul. 

Tadeusza Kościuszki. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 107936 O ul. 

Szkolnej na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa 

oraz wyznaczenia inkasentów. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022. 

17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2022-2035. 

18. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski. 

20. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Przyjęcie protokołu Nr XLIV/22 z dnia 31 marca 2022 r.     
 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XLIV/22 

z sesji Rady Miasta z dnia 31 marca 2022 r.: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 8 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Hanna Białas, Andrzej Kopacki , Ewa Odulińska 

NIEOBECNI (8) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina 

Mińczuk, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 
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Radni: Halina Mińczuk, Hanna Białas, Andrzej Kopacki, Jacek Król oraz Ewa 

Odulinska z powodu problemów technicznych nie mogli zagłosować w systemie eSesja, 

poinformowali, że oddają głos „za”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Ad 3. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 4. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 1 do 19 kwietnia 2022 r. 

oraz 20 do 27 kwietnia 2022 r., podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.4.2022 z 

dnia 20 kwietnia 2022 r. oraz z dnia 27 kwietnia 2022 r. będące uzupełnieniem 

informacji z dnia 20 kwietnia).  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że na chwilę obecną w MOPS 

jest zarejestrowanych 1578 osób z Ukrainy, w tym 756 dzieci. Rozpoczęło się 

wypłacanie uchodźcom pomocy finansowej w kwocie 300 zł. Na chwilę obecną 

wpłynęło 38 wniosków o dofinansowanie dla mieszkańców goszczących u siebie 

osoby z Ukrainy. Poinformowała o kolejnym transporcie do partnerskiego miasta 

Kałusz. Ponadto poinformowała o przyczynach braku przedstawicieli Wydziału 

Inwestycji, Remontów i Eksploatacji na posiedzeniu Komisji Finansowo-

Gospodarczej.  

 

Ad 5. 

Informacja z działalności: 

1) Miejskiego Ośrodka Kultury; 

2) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji; 

3) Miejskiej Biblioteki Publicznej; 

4) Muzeum Ziemi Kozielskiej. 

 

Jacek Król zapytał, czy dyrektor MOK używa gazu w swoich obiektach.  

 

Dyrektor MOK Piotr Gabrysz poinformował, że w obiektach nie mają przyłącza 

gazowego, obiekty są ogrzewane olejem opałowym. 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że dyrektor MOSiR Tomasz Radłowski 

nie będzie uczestniczył w obradach sesji z powodu choroby, jednak zadeklarował 

swoją gotowość do przedstawienia wszystkich wyjaśnień na piśmie.  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał panią dyrektor MBP o ilość pracowników w dwóch 

filiach -  w Koźlu i na ul. Damrota.  

 

Izabela Migocz odpowiedział, że w filii nr 5 przy ul. Damrota jest 6 etatów, natomiast 

ok. 20 w Koźlu.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu 

Terapii Zajęciowej w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja  jednogłośnie 12 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Fąfara, Adam Oczoś 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  
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UCHWAŁA NR XLV/531/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu 

w zakresie dofinansowania działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Kędzierzynie-Koźlu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 7. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do programu pn. 

Opolska Karta Rodziny i Seniora. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Oczoś 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLV/532/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do programu pn.  

Opolska Karta Rodziny i Seniora 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 8. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt 

dziecka w żłobkach prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, wysokości 
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dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar godzin opieki nad dzieckiem, maksymalnej 

opłaty za wyżywienie oraz warunków całkowitego lub częściowego zwolnienia od 

ponoszenia opłat za pobyt dziecka w żłobku. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 9, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Oczoś 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLV/533/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka 

w żłobkach prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, wysokości 

dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar godzin opieki nad dzieckiem, 

maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków całkowitego lub częściowego 

zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt dziecka w żłobku 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 9. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia statutów żłobków 

prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 
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Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 10, „wstrzymujących się” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLV/534/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia statutów żłobków prowadzonych  

przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 10. 

Podjęcie uchwały w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie opieki nad 

bezdomnymi psami w schronisku dla bezdomnych zwierząt 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Jacek Król zapytał, czy to zadanie wiąże się z obciążeniem finansowym dla gminy. 

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że porozumienie z gminą Ozimek zakłada, że za opiekę 

nad psami przyjętymi z Ozimka do schroniska w Kędzierzynie-Koźlu płaci Gmina 

Ozimek.  
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Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem, czy nie zabraknie miejsc dla „tutejszych” 

psów w schronisku. 

 

Prezydent Sabina Nowosielska poinformowała, że do tej pory nie brakowało miejsc 

dla psów, gorsza sytuacja jest z kotami.  

 

Ewa Czubek poinformowała, że w schronisku do niedawna było ok. 60 psów, w 

tamtym tygodniu przyjechało 7 psów z Wojtyszek, w tym tygodniu przyjęto z 

interwencji kolejnych 9 psów. Pani kierownik schroniska jest zaniepokojona tą 

sytuacją, nigdy nie było tak dużo przyjętych psów z interwencji. Zostaną zakupione 

trzy kojce ze środków stowarzyszenia, aby było zabezpieczenie.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLV/535/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

w sprawie współdziałania z innymi gminami w zakresie opieki nad bezdomnymi 

psami w schronisku dla bezdomnych zwierząt 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 11. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny  

w rejonie ulic: Głubczyckiej, Jasnej, Marcina Helwiga, Grunwaldzkiej, Przyjaźni  

i Aleksandra Puszkina.  

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu, przewodniczący obrad przeszedł do 

procedury głosowania. Pierwsze głosowanie dotyczyło przyjęcia rozstrzygnięcia 

Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle do uwag nr 1-6 pierwszego wyłożenia: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Jacek Król, Marek Piasecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Dysarz 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Adam Oczoś, z powodu wątpliwości radnych co do wyników głosowania, złożył 

wniosek o reasumpcję głosowania. Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie 

wniosek radnego: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Radny Dominik Szustakiewicz, z przyczyn technicznych nie mógł oddać głosu w 

systemie eSesja, poinformował, że głosuje „za” przyjęciem wniosku. 
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Prowadzący obrady ponownie poddał pod głosowanie przyjęcie rozstrzygnięcia 

Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle do uwag nr 1-6 pierwszego wyłożenia: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Chudomięt, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Następne głosowanie dotyczyło przyjęcia rozstrzygnięcia Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle do uwagi nr 2-4 drugiego wyłożenia: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Fąfara 

 

Ireneusz Wiśniewski poinformował, że błędnie zagłosował „przeciw”, chciał 

zagłosować „za”. 

 

Kolejne głosowanie dotyczyło podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

obejmującego tereny w rejonie ulic: Głubczyckiej, Jasnej, Marcina Helwiga, 

Grunwaldzkiej, Przyjaźni i Aleksandra Puszkina wraz z przyjętymi uwagami: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLV/536/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny w rejonie ulic: 

Głubczyckiej, Jasnej, Marcina Helwiga, Grunwaldzkiej, Przyjaźni  

i Aleksandra Puszkina  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 12. 

Podjęcie uchwały w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, 
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Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLV/537/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

w sprawie oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego oraz miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 13. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 681/2, k.m. 4, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu, obręb ewidencyjny Kędzierzyn, przy ul. Tadeusza 

Kościuszki 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 10, „przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Marek Piasecki zwrócił się z pytaniem, czy radni mogą mieć wpływ na utworzenie 

parkingu na części tej nieruchomości, ponieważ jest duży problem z parkingami wokół 

bloków na tym terenie. 

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak poinformował, że o tym będzie decydował 

nowy właściciel gruntu, czyli Wspólnota Mieszkaniowa. Dodał, że parking w tym 

miejscu jest zgodny z planem miejscowego zagospodarowania. 

 

Jacek Król zapytał jakie są rekomendacje MZEC w związku z węzłem cieplnym na 

tym terenie.  

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że gmina nie uzgadnia z MZEC przekazania działki, dla 

nich nie ma znaczenia czyją własnością jest działka. Nie wie, czy budynki na tym 

terenie są podłączone do sieci cieplnej.  

 

Jacek Król sprecyzował, że chodziło mu o dostęp do tej infrastruktury w przypadku 

jakiejś awarii. 

 

Artur Maruszczak powiadomił, że w takim przypadku ustanawiana jest służebność 

przesyłu i wtedy nowy właściciel jest zobowiązany do udostępnienia działki. 
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Michał Nowak zwrócił uwagę, że nieruchomość gruntowa, która służy budynkowi to 

nie jest tylko teren pod tą nieruchomością, ale również teren bezpośredniego 

otoczenia. Podkreślił, że bez względu na to, czy uchwała zostanie podjęta, Wspólnota 

Mieszkaniowa ma roszczenie do gminy o wykup tej działki zgodnie z art. 209a ustawy 

o gospodarce nieruchomościami, więc dyskusja na ten temat jest niepotrzebna. 

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że często się zdarza, że wspólnota ogradza teren i  

aby przedostać się z jednej ulicy na drugą trzeba przejść kilkaset metrów.  

 

Halina Mińczuk poinformowała, że jest to teren bezpośrednio przylegający do 

budynku, nie ma tam żadnych chodników, nie trzeba tam żadnej służebności. Sprzedaż 

jest z korzyścią dla gminy, bo nie musi utrzymywać tego terenu, kosić trawy itp. 

Dodała, że przy podziale tej działki został wydzielony pas na poszerzenie parkingu dla 

mieszkańców ul. Dębowej. Nie ma zagrożenia ogrodzeniem terenu.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (1) 

Fabian Pszon 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLV/538/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 681/2, k.m. 4, położonej  

w Kędzierzynie-Koźlu, obręb ewidencyjny Kędzierzyn,  

przy ul. Tadeusza Kościuszki 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 14. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 107936 O ul. 

Szkolnej na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle. 
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Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 9, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że koszt remontu mostu był szacowany na początku 

lutego na poziomie 1 mln zł, gmina ma pokryć połowę kosztów, a drugą połowę 

pozostałe podmioty, które podpisały porozumienie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLV/539/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

w sprawie ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 107936 O ul. Szkolnej na terenie 

miasta Kędzierzyn-Koźle 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta 

ogłosił przerwę, która trwała od 15:20 do 15:40. 

 

Ad 15. 

Podjęcie uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, przedstawił 

wnioski z komisji: 

 

Radny Dominik Szustakiewicz zgłosił wniosek pisemny w sprawie przedstawienia 

następujących danych: 
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1) ilość transakcji przeprowadzonych w kasie Urzędu Miasta, za cały pełny 1 rok jej 

funkcjonowania, czyli np. 2019 r.; 

2) jaki jest koszt funkcjonowania/utrzymania stanowiska kasowego, bez kosztów 

wynagrodzeń pracownika. 

Radny Fabian Pszon zgłosił wniosek pisemny w sprawie informacji dotyczących 

oszczędności pozyskanych po zamknięciu kasy w budynku głównym Urzędu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle.  

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 3, ,,przeciw” – 7, „wstrzymujących się” – 1, 

negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Radny Kopeć poinformował, że w tym punkcie radni mieli wątpliwości co do 

uzasadnienia z jednej strony wprowadzania możliwości płatności w Urzędzie Miasta, a 

z drugiej strony twierdzenie, że pobór opłaty skarbowej w urzędzie nie jest konieczny, 

ponieważ nie ma zapotrzebowania. Padały również argumenty, że petent 

przychodzący do Urzędu Miasta z gotówką, powinien mieć możliwość uregulowania 

opłaty skarbowej.  

 

Prezydent Miasta poinformował, że kasa została zamknięta w marcu 2020 r., przez 

dwa lata mieszkańcy Kędzierzyna-Koźla przyzwyczaili się do tego, że mogą iść do 

banku lub pocztę dokonać opłaty gotówką. Podkreśliła, że uchwała nie dotyczy kasy, 

tylko wyznaczenia inkasentów, którzy będą mogli pobierać opłaty dokonywane kartą 

bankową.  

 

Tomasz Scheller zapytał, jaki jest roczny koszt utrzymania inkasentów.  

 

Prezydent Miasta odpowiedziała, że są to pracownicy Urzędu Miasta, nie ma 

dodatkowych kosztów.  

 

Dominik Szustakiewicz zapytał dlaczego kasa nie wraca do normalnego 

funkcjonowania, skoro obostrzenia związane z pandemią zostały zniesione. 

 

Prezydent Sabina Nowosielska odpowiedziała, że nie ma zapotrzebowania, ludzie się 

do tego przyzwyczaili, kasa nie będzie funkcjonować, jest to decyzja Prezydenta 

Miasta. 

 

Dominik Szustakiewicz stwierdził, że nie rozumie tej decyzji, jego zdaniem jest 

potrzeba funkcjonowania kasy, wiele osób starszych nie radzi sobie z płatnościami 

elektronicznymi.  

 

Prezydent Miasta podkreśliła, że można zapłacić gotówką w banku lub na poczcie, 

dwa lata tak to funkcjonowało, nie było takich osób, które wskazywały na potrzebę 

otwarcia kasy. Dąży się do tego, aby w urzędach, instytucjach nie było kasy, ponieważ 

jest to związane z ochroną, transportem do banku, który musi mieć asystę strażników.    
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Grzegorz Chudomięt podzielił się opinią, że rozumie kłopot z prowadzeniem kasy, ale 

przez jej zamknięcie ogranicza się katalog sposobów do wpłacania pieniędzy. Nie ma 

obowiązku posiadania konta w banku, a gotówka jest prawnym środkiem płatniczym.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił uwagę, że projekt uchwały nie dotyczy 

funkcjonowania kasy. 

 

Dominik Szustakiewicz stwierdził, że według niego jest to ściśle powiązane, podjęcie 

tej uchwały uzasadnia brak konieczności funkcjonowania kasy. Ponadto zapytał o 

odpowiedź na jego wniosek z posiedzenia Komisji Finansowo-Gospodarczej. 

 

Pani prezydent odpowiedziała, że radny dostanie odpowiedź w formie pisemnej.  

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę, że większość osób starszych nie posiada kart 

bankomatowych, jednak zazwyczaj przychodzą do instytucji z opiekunami. Ułatwienie 

w postaci płatności kartą w urzędzie uważa za celowe i słuszne.  

 

Ewa Czubek zwróciła się do radnego Szustakiewicza, aby złożył wniosek o 

przywrócenie kasy, pani prezydent odpowie ile kosztuje etat kasjera na cały rok i 

wtedy radny oceni, czy to się opłaca. Zwróciła uwagę, aby radni nie wchodzili w 

zakres kompetencji Prezydenta Miasta, ponieważ za strukturę organizacyjną jest 

odpowiedzialny prezydent a nie radni.  

 

Fabian Pszon zwrócił uwagę, że z radnym Szustakiewiczem złożyli wnioski o podanie 

kosztów utrzymania stanowiska kasowego na ostatnim posiedzeniu Komisji 

Finansowo-Gospodarczej i nie dostali odpowiedzi. Rozumie, że był krótki czas, ale 

odpowiedzi udzielone po sesji będą miały mniejszą wartość.  

 

Prezydent Miasta zaznaczyła, że gmina ma określony czas na odpowiedź, tym bardziej 

że wnioski te nie dotyczą terminali. Dziwi się tej dyskusji, chodzi o to, aby 

mieszkańcy mieli prościej z załatwianiem spraw i płatnościami.  

 

Fabian Pszon zasugerował zrobienie komisji wcześniej, jeżeli jest za mało czasu na 

przygotowanie odpowiedzi na sesję.  

 

Marek Piasecki podzielił się opinią, że odbiera ten projekt uchwały jako poprawę 

dostępności do urzędu, płacenie gotówką w kasie pasowało radnemu, ale jest to temat 

na inną dyskusję.  

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Król, Fabian Pszon 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLV/540/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia 

inkasentów  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 16. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 0, ,,przeciw” – 8, „wstrzymujących się” – 2, 

negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. Wynik głosowania związany był z 

brakiem odpowiedzi na pytania odnośnie zadań w projekcie uchwały, z powodu 

nieobecności przedstawicieli Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji na 

posiedzeniu komisji. 

 

Tomasz Scheller zapytał o zakup radarowego wyświetlacza prędkości na ul. 

Wyspiańskiego, dlaczego niektóre Rady Osiedla, które o takie zadanie wnioskowały 

musiały to zrealizować z budżetu obywatelskiego, a inne nie muszą partycypować w 

kosztach. Podkreślił, że nie uważa, aby ten wyświetlacz był niepotrzebny, tylko jest to 

krzywdzące dla niektórych Rad Osiedla.  

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że na ul. Wyspiańskiego cały czas był taki wyświetlacz, 

tylko się zepsuł i nie dało się go naprawić, więc trzeba było zakupić nowy. Dodała, że 

o zadaniach wykonywanych w ramach budżetu obywatelskiego decydują mieszkańcy.  

 

Kolejne pytanie radnego Schellera dotyczyło wykonania instalacji elektrycznej oraz 

sygnalizacji przeciwpożarowej w żłobku nr 6. Dlaczego w jednych przetargach 

oczekujemy od wykonawców oświadczenia w zakresie ustawy o elektromobilności i 

paliwach alternatywnych, tak jak w przypadku tego przetargu, a w innych takiego 

wymogu nie ma.  
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Artur Maruszczak stwierdził, że od tego roku we wszystkich postępowaniach takie 

oświadczenia wykonawcy muszą złożyć, składa się je w końcowej fazie postępowania.  

 

Tomasz Scheller zapytał dlaczego pierwszy przetarg do ww. zadania został 

unieważniony. 

 

Zastępca prezydenta odpowiedział, że żadna z ofert nie była zgodna z warunkami 

zamówienia, albowiem oferowane urządzenia klimatyzacyjne nie spełniały wymagań 

określonych w dokumentacji projektowej.  

 

Tomasz Scheller kontynuując temat wykonania instalacji elektrycznej oraz 

sygnalizacji przeciwpożarowej w żłobku nr 6, zapytał o drugi przetarg, do najniższej 

oferty trzeba dołożyć 600 tys. zł., skąd wynika ten wzrost. 

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że jest to wycena wykonawcy, kosztorys inwestorski 

na to zadanie to kwota ok. 1.350.000. zł, w drugim postępowaniu oferty złożone 

zostały na kwotę ok. 1.800.000 zł. Dodał, że firmy czasami się mylą, czasami zostaje 

złożona niewłaściwa wycena, w obecnej sytuacji oferty są krótkoterminowe, ponieważ 

ceny szybko się zmieniają. Na tym etapie jeszcze nie wiadomo, czy to postępowanie 

zostanie rozstrzygnięte, czy będzie ogłoszone następne postępowanie.  

 

Tomasz Scheller zwrócił uwagę, że w marcu br. w WPF na to zadanie było 

przeznaczone 1.645.000 zł, dzisiaj w WPF widnieje kwota 3.561.000 zł, zapytał skąd 

taka kwota.  

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że ta kwota wiąże się z tym, że nie usunięto z WPF kwoty 

1 mln na przyszły rok, gdyby została przesunięta realizacja to byłoby zabezpieczenie 

środków. Po podpisaniu umowy można ściągnąć tą nadwyżkę lub po prostu nie będzie 

wykorzystana, co nie ma znaczenia dla gospodarki finansowej gminy. Podkreślił, że 

WPF jest tworzony na kilka lat. 

 

Tomasz Scheller zwrócił uwagę, że w innych zadaniach wygląda to podobnie np. w 

zadaniu dot. przedszkola w Cisowej, wyraził wątpliwości co do takiego działania. 

Ponadto zaznaczył, że gmina odniosła ogromny sukces dzięki sprzedaży działki firmie 

Eko-Okna. Martwi go to, że na jednej sesji wszystkie wpływy z tej sprzedaży gmina 

przeznacza na podniesienie stawek w istniejących zadania, zamiast przeznaczyć je na 

nowe zadania lub spłatę kredytu.  

 

Prezydent Miasta stwierdziła, że koszt inwestycji dot. przedszkola w Cisowej był 

spodziewany na ok. 7 mln, teraz niewiadomo czy przedszkole będzie wybudowane do 

przyszłego roku. Podkreśliła, że środki ze sprzedaży działki są również przeznaczone 

na spłatę kredytu. Zwróciła uwagę, że ustawa o elektromobilności nie jest idealna.  

 

Tomasz Scheller zadał kolejne pytanie, czy wymagania względem wykonawców są 

ustalane na minimalnym poziomie czy na maksymalnie wygórowanych warunkach.  
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Artur Maruszczak poinformował, że plasują się na poziomie między minimalnym a 

średnim.  

 

Tomasz Scheller stwierdził, że zagłosuje przeciwko budżetowi i WPF, nie jest 

przekonany, czy tak duże podnoszenie kwot na zadania jest właściwe, pomimo 

ciężkiej sytuacji i rosnących cen.  

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę w dyskusji, która trwała od 17:20 do 

17:40. 

 

Po wznowieniu obrad głos zabrał Fabian Pszon. Zwrócił się z pytaniem o ustawę o 

elektromobilności i paliwach alternatywnych, czy dana firma musi złożyć 

oświadczenie o posiadaniu 10% pojazdów elektronicznych ogólnie czy przy realizacji 

danego zadania.  

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że przy realizacji zadania.  

 

Fabian Pszon zapytał również, dlaczego te kwoty na zadania są tak mocno zawyżane, 

dlaczego nie mogą być podniesione tylko do poziomu najwyższej oferty, a jeżeli 

będzie potrzeba będą podniesione jeszcze wyżej.  

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, ze praktyka była dotychczas taka, że został zmieniony 

budżet na dane zadanie w roku bieżącym i ewentualnie następnym, jeżeli dotyczyło to 

zadań płaconych w tym i przyszłym roku a zostały zapisy dotyczące WPF na lata 

następne. Wynika to z techniki tworzenia budżetu.  

 

Andrzej Kopeć podzielił się opinią że z punktu widzenia Rady Miasta nie do końca 

wydaje mu się właściwe to postępowanie. Uważa, że kwota, która pozostaje w WPF 

powinna być na bieżąco modyfikowana, aby nie było takiej sytuacji, że oferty są na 

wiele niższą kwotę od wartości wpisanej w WPF.  

 

Prezydent Miasta podkreśliła, że korekta kwoty w WPF  może nastąpić dopiero po 

podpisaniu umowy z wykonawcą.  

 

Andrzej Kopeć podzielił się opinią, że kwota 9 mln na budowę przedszkola w Cisowej 

jest jego zdaniem zdecydowanie zbyt wysoka. Zwrócił uwagę, że miasto Kędzierzyn-

Koźle jest rozległe i niektóre osiedla są oddalone od centrum, ale zastanawia się, czy 

to jest dobre podejście, żeby na każdym osiedlu było wszystko dostępne.  

 

Prezydent Miasta stwierdziła, że ją ta kwota również szokuje, ale w jej opinii to 

przedszkole musi powstać. Wspomniała, że dzieci w funkcjonującym przedszkolu w 

Cisowej mają bardzo złe warunki. Cisowa jest jedynym osiedlem w Kędzierzynie-

Koźlu, które ma wyż demograficzny. Podkreśliła, że każda gmina musi zapewnić 

miejsca w przedszkolu.  
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Andrzej Kopeć stwierdził, że to rozumie, jednak zastanawia się, czy nie ma innych 

alternatyw.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że przy większości przedszkoli powstają 

parkingi, dobrobyt mieszkańców się zwiększa, więc można dzieci odwozić do 

przedszkola. Nie twierdzi, że to jest rozwiązanie, ale jeżeli koszty inwestycji tak rosną, 

zastanawia się, jak długo gminę będzie stać na takie inwestycje. Wyraził wątpliwości, 

czy potrzebne jest tyle filii biblioteki, w jego opinii, trzeba się zastanowić gdzie 

szukać oszczędności. Dodał, że można kupować autobusy elektryczne o mniejszych 

gabarytach, ponieważ nie ma potrzeby na tyle miejsc w autobusach.  

 

Wojciech Jagiełło poinformował, że gmina robiła analizę i szukała innych rozwiązań 

w Cisowej, ale nie ma innych możliwości, dlatego, że ilość dzieci, która przebywa w 

obecnym przedszkolu jest bardzo duża a prognozy są jeszcze większe. Przedszkole nie 

spełnia standardów podstawowych i funkcjonuje warunkowo.  

 

Katarzyna Dysarz wspomniała, że mieszka na osiedlu Cisowa od 25 lat, mieszkało tam 

wtedy niespełna 1000 mieszkańców, teraz mieszka ponad 1600. Wyjaśniła, że obecne 

przedszkole to jest budynek mieszkalny, w którym miały być dwie małe grupy, 

obecnie są trzy (ok. 60 dzieci) a chętnych jest drugie tyle. Nie chodzi o problem z 

dowożeniem dzieci do przedszkola, ale nie ma wolnych miejsc w przedszkolach na 

innych osiedlach - Sławięcice, Azoty czy Piastów-Powstańców Śląskich.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła uwagę, że na osiedlu Cisowa od 2014 r. wydano 

najwięcej pozwoleń na budowę. Gdyby wcześniej były zrealizowane postulaty 

mieszkańców to może kwota inwestycji byłaby połowę mniejsza.  

 

Prezydent Miasta zwróciła uwagę, że radna nie głosowała za przyjęciem budżetu, w 

którym było to zadanie. Nie można było tego zadania wcześniej zrealizować, bo nie 

było projektu.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz stwierdziła, że raz głosowała za przyjęciem budżetu. 

Podkreśliła, że jest za budową przedszkola na osiedlu Cisowa, natomiast jest 

przeciwna podnoszeniu kwot w WPF, zgodnie z wypowiedzią radnego Schellera, więc 

dzisiaj również wstrzyma się od głosu. Jej zdaniem każde zadanie zawarte w projekcie 

budżetu powinno być głosowane oddzielnie.  

 

Tomasz Scheller zaznaczył, że jest za budową przedszkola w Cisowej, jednak ma 

wątpliwości co do dwóch innych  zadań - termomodernizacja obiektu Przedszkola nr 

24 oraz wykonanie instalacji elektrycznej w żłobku nr 6.  

 

Prezydent Miasta stwierdziła, że nie ma wpływu na rosnące ceny, trzeba zapewnić 

dzieciom miejsce w przedszkolu, ze szkołami nie ma problemu, są miejsca w szkołach 

10 i 19, ale z przedszkolami jest duży problem. Co do inwestycji w żłobku nr 6, nie 

jest to wymysł gminy, takie są zalecenia straży.  
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Radna Katarzyna Kukolka-Bogocz stwierdziła, że chciałaby złożyć wniosek, aby 

głosować osobno nad zadaniami w budżecie.  

 

Mecenas Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że projekt budżetu jest tak skonstruowany, że 

trzeba głosować na całością. Radnej przysługuje wniosek do uchwały, który musi się 

mieścić w ramach finansowych uchwały i trzeba w nim wskazać źródła finansowania. 

 

Andrzej Kopeć poinformował, że jest przeciwko wnioskowi, uchwała budżetowa jest 

uchwałą dosyć skomplikowaną, poszczególne pozycje łączą się ze sobą w 

poszczególnych paragrafach, można ewentualnie usunąć zadanie z budżetu, co czasem 

radni robili.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz stwierdziła, że nie będzie składała wniosku w takiej 

formie.  

 

Grzegorz Chudomięt poinformował, że z racji tego iż z jednymi zadaniami się zgadza, 

a z innymi nie, będzie głosował przeciw budżetowi.  

 

Wobec wyczerpania dyskusji w tym temacie, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022 pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (6) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopeć 

 

Radny Andrzej Kopeć, z przyczyn technicznych nie mógł oddać głosu w systemie 

eSesja, poinformował, że wstrzymuje się od głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLV/541/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Ad 17. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2022-2035 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” – 0, ,,przeciw” – 7, „wstrzymujących się” – 3, 

negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (6) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, 

Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, 

Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

UCHWAŁA NR XLV/542/22 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 kwietnia 2022 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2022-2035  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 18. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Marek Piasecki wspomniał o ogłoszeniach w żłobkach i przedszkolach, w których była 

informacja, że rodzice w okresie wakacyjnym nie będą mogli zapisać dziecka do innej 

dyżurującej placówki.   

 

Wojciech Jagiełło stwierdził, że nie jest to prawdą, rodzice, które mają dziecko w 

placówce, która ma przerwę wakacyjną, mogą je zapisać do innej placówki.  

 

Sławomir Wołkowiecki zauważył, że nie ma w planach remontu ul. Sucharskiego, 
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zapytał, czy Rada Osiedla Rogi była przeciwna tej inwestycji.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że Rada Osiedla Rogi wnioskowała za tym 

remontem, ale w związku z tym, że modernizacja tej ulicy wymagała przejęcia 

terenów prywatnych pod pas drogowy, był bardzo duży opór mieszkańców, więc 

zrezygnowano z tego zadania. Na spotkaniu z Radą Osiedla Rogi ustalono, że 

wspólnie zastanowią się jak ten problem rozwiązać.  

 

Prezydent Miasta w uzupełnieniu wypowiedzi przedmówcy, poinformowała, że gmina 

miała 4,5 mln na remont tej ulicy, był projekt, pozwolenia, było kilka spotkań z 

mieszkańcami, ale mieszkańcy się nie zgodzili.  

 

Sławomir Wołkowiecki poruszył temat ogrodzenia z podkładów kolejowych stadniny 

koni na wyspie, w grudniu zeszłego roku dostał odpowiedź na swój wniosek, iż pani 

prezydent wystąpiła o podjęcie działań do WIOŚ w Opolu, zapytał czy wiadomo coś w 

tej sprawie.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że nie było jeszcze odpowiedzi z WIOŚ, jeżeli w 

najbliższym czasie jej nie będzie, gmina będzie monitować w tej sprawie.  

 

Andrzej Kopeć zapytał o rządowe środki finansowe dla gminy na pomoc uchodźcom z 

Ukrainy. 

 

Wojciech Jagiełło powiadomił, że rozporządzenie Ministra Edukacji, mówi o tym, że 

gminy w ramach wpisywania ilości dzieci do systemu informacji oświatowej 

otrzymają zwiększoną subwencję oświatową na pokrycie kosztów utrzymania w 

szkołach dzieci z Ukrainy. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że w najbliższych dniach odbędzie się spotkanie z 

Ministrem Edukacji, to może będzie coś więcej wiadomo.  

 

Andrzej Kopeć zapytał, czy osoby, które mają na utrzymaniu uchodźców z Ukrainy  

mogą liczyć na wsparcie finansowe gminy. 

 

Prezydent Miasta odpowiedziała, że jest utworzone konto fundacji „Trampolina” i 

środki na tym koncie są przeznaczone dla uchodźców z Ukrainy mieszkających na 

terenie Kędzierzyna-Koźla. Jest kwota 40 zł na osobę z Ukrainy za każdy dzień pobytu 

płacona w 100% przez rząd.   

 

Ewa Czubek poinformowała, że większość mieszkańców Kędzierzyna-Koźla 

pomagających uchodźcom z Ukrainy nadal nie dostała pieniędzy od rządu. Zapytała, 

czy uchodźcy nadal przyjeżdżają do Kędzierzyna-Koźla.  

 

Prezydent Miasta odpowiedziała, że trudno powiedzieć, czy przyjeżdżają, gmina widzi 

ilość osób zgłaszających się do MOPS, na chwilę obecną jest 1578 osób i ta ilość się 

zwiększa. Wiadomo również, że niektórzy wrócili na Ukrainę. Gmina stara się 
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wypłacać pieniądze od rządu jak tylko spływają, było opóźnienie ze względu na 

problem z systemem.  

 

Fabian Pszon stwierdził, że rząd nie jest w stanie poradzić sobie z ilością 

napływających uchodźców i zapewnić wystarczające środki.  

 

Dominik Szustakiewicz poinformował, że składa wniosek o przywrócenie kasy w 

głównym budynku Urzędu Miasta lub możliwości płacenia gotówką.  

 

Grzegorz Chudomięt poruszył temat terenu po byłym tartaku, zapytał co nowego 

dzieje się w tym temacie. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że właściciel zlecił porządkowanie, wystąpił o zgodę 

na wycięcie drzew.  

 

Tomasz Scheller podzielił się opinią, że Rada Miasta powinna podjąć uchwałę o 

zwolnieniu z opłat za przedszkole dla dzieci z Ukrainy i zagwarantować im pełne 

wyżywienie w szkołach i przedszkolach np. do końca czerwca. Ponadto zwrócił 

uwagę, że Rada Osiedla Sławięcice nie wiedziała o spływie kajakowym 

organizowanym 15 maja, a chętnie przyłączyłaby się do organizacji. 

 

Prezydent Miasta wyraziła chęć współpracy, jednak spływ nie odbędzie się 15 maja, 

ponieważ jest organizowany w ramach Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu 

Pradziad, wszystkie oferty były o 100% droższe niż zakładano, gmina wystąpiła do 

stowarzyszenia o dofinansowanie.  

 

Jacek Król zwrócił się z pytaniem, czy gmina ma wiedzę, ile na chwilę obecną 

spłynęło wniosków o świadczenie 40 zł dziennie za pomoc obywatelom Ukrainy oraz 

ile zostało wypłaconych. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że wpłynęło 38 wniosków dla 149 obywateli 

Ukrainy, na przyszły tydzień jest zapotrzebowanie na 270 tys. zł., nie wie czy gmina 

dostanie te pieniądze.  

 

Jacek Król zapytał, czy w rejonie Kędzierzyna-Koźla były takie punkty dla uchodźców 

z Ukrainy, które wskazywał Wojewoda.  

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że sprawą zajmował się powiat, który zgłosił  70 miejsc w 

Chrustach, początkowo było dofinansowanie w kwocie 120 zł na osobę, ale zostało 

zmniejszone do 70 zł/os. Wojewoda jedynie prosił gminę o zorganizowanie doraźnego 

punktu relokacyjnego dla uchodźców z Ukrainy, który został zorganizowany w Hali 

Śródmieście, do tej pory nikogo nie było, więc łóżka zostały złożone, ale w razie 

potrzeby można je ponownie rozłożyć.  

 

Jacek Król zapytał, czy kwota 40 zł/os za utrzymanie osób z Ukrainy, jest taka sama w 

całej Polsce, ponieważ dostał informację że w Warszawie kwota ta wynosi 70 zł. 
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Wojciech Jagiełło, że kwota 70 zł/os dotyczy tylko ośrodków prowadzących 

działalność, z którymi Wojewoda poprzez powiat podpisał porozumienie. To nie 

wchodzi w zakres kwoty 40 zł, która jest dla indywidualnego podmiotu, który przyjął 

obywateli Ukrainy.  

 

Jacek Król zadał kolejne pytanie o inwestora na Polu Południowym.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że  zakład odzysku energii z odpadów medycznych 

jest w trakcie budowy, planuje zakończenie w drugiej połowie bieżącego roku.  

 

Ad 19. 

Wolne wnioski 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o piśmie pani prezydent, w którym 

zaprasza przedstawicieli Rady Miasta do udziału w pracach zespołu ds. opracowania 

propozycji kryteriów i trybu oddawania w najem mieszkań z zasobu SIM Opolskie 

Południe Sp. z o.o. na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.  

 

Prezydent Miasta wyjaśniła, że na terenie Kędzierzyna-Koźle będą budowane 

mieszkania na dwóch ulicach - Karpackiej i Jasnej, te mieszkania nie będą w zasobach 

gminy i nie będą podlegały regulaminom przyznawania mieszkań socjalnych czy 

komunalnych. Trzeba przygotować koncepcję, jak miałby wyglądać przydział tych 

mieszkań. Będą to mieszkania dla ludzi pracujących, których nie stać na kredyt i będą 

miały możliwość wynajmować mieszkanie. Prawdopodobnie będzie również 

możliwość wykupu mieszkania. Jeżeli regulamin przyznawania tych mieszkań 

zostanie uchwalony przez Radę Miasta, to osoby, które dostaną te mieszkania będą 

mogły się starać w banku BGK o dofinansowanie do czynszu.  

 

Do udziału w zespole zostali wybrani radni: Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Sławomir Wołkowiecki.   

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie 

się w czwartek 26 maja 2022 r. o godz. 14:00. 

 

Ad 20. 

Zakończenie obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XLV sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
Sesja zakończyła się o godzinie 20:25. 
 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 
 


